

microcomputer equipment listed thereon now falls to the Distribution Account Holders, the Directors or their designates, who have signed the distribution accounts. Although MSS continues to maintain a master inventory of microcomputer hardware and software, each division should also now be maintaining its own microcomputer hardware/software inventory under the control of the director, or a designate.

4. If distribution account holders are transferred, or their position changes for any reason, they should

1) advise MSS of the pending change so that an up-to-date distribution account can be produced from MSS records and provided to the division for verification purposes;

2) confirm that the updated division microcomputer distribution account accurately lists the hardware/software in use in their division;

3) ensure that there is an official turn-over of the equipment, either to their replacement, or to the individual having an interim responsibility for the management of the division, by having that person accept the microcomputer inventory by signing the updated distribution account; and

4) forward a signed copy

c'est-à-dire les Directions, et le matériel informatique qui figure sur ces comptes relève désormais des détenteurs de comptes de distribution, les directeurs ou leurs représentants désignés, qui les ont signés. MSS continue de tenir un inventaire central des micro-ordinateurs et des logiciels, mais chaque direction devra également tenir son propre inventaire de micro-ordinateurs et de logiciels, dont sera responsable le directeur ou son remplaçant désigné.

4. Si les détenteurs de comptes de distribution sont mutés ou que pour une raison quelconque leur poste change, ils devraient

1) signaler le changement prévu à MSS, qui mettra à jour le compte de distribution et le remettra à la direction afin qu'elle en vérifie l'exactitude;

2) confirmer que le compte de distribution à jour de la direction dresse la liste exacte du matériel informatique utilisé dans leur direction;

3) s'assurer qu'on procède à un transfert officiel du matériel à leur remplaçant ou à la personne qui gère la direction à titre intérimaire, en lui demandant de signer le compte de distribution à jour, et de s'engager ainsi à gérer l'inventaire des micro-ordinateurs; et

4) s'assurer que MSS reçoit